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Uz Dan grada Ludbrega danas je održana svečana sjednica Gradskog vijeća, na kojoj su 

uručene nagrade i priznanja Grada. Počasni građanin postao je Miljenko Borščak, osnivač 

i suvlasnik tvrtke Bomark Pak, koja ima sjedište u Ludbregu. Uručena su i priznanja 

učenicima, najbolja učenica OŠ Ludbreg je Lana Horvat, a najbolji učenik Srednje škole 

Jakov Ivanuša.

Među brojnim gostima bio je i župan Varaždinske županije Anđelko Stričak koji je čestitao 

Dan Grada svim građankama i građanima Ludbrega, a ujedno je na provedenim 

investicijama čestitao gradonačelniku, predsjedniku Gradskog vijeća, vijećnicima i svima 

koji su bili uključeni u njihovu realizaciju.

- Suradnja Varaždinske županije i Grada Ludbrega je odlična, a rezultati su sjajni, što se 

vidi na svakom koraku. U ovom mandatu je Varaždinska županija u ludbreško područje 

investirala 3,3 milijuna eura, prvenstvo u području obrazovanja i zdravstva. Nedavno smo 

u Srednjoj školi Ludbreg, u kojoj djeluje Strukovni centar izvrsnosti iz strojarstva, otvorili 

praktikum za 3D printer metala, prvi i zasad jedini u jednoj školi. U tri faze ćemo u 



potpunosti obnoviti osnovnu školu, već su odrađene elektroinstalacije i rekonstrukcija 

unutrašnjosti, sada se uređuje unutrašnjost školske dvorane, a potom kreće uređenje 

fasade. U suradnji s Gradom provodimo projekt Prapovijesnog parka Ludbreg, što će biti 

novi i atraktivan turistički sadržaj. Razgovara se o uređenju šetnice uz rijeku Bednju kojom 

bi se Ludbreg povezao s Varaždinskim Toplicama. Surađujemo i na projektu integriranog 

prijevoza kojim bi se povezao željeznički i cestovni promet, čime ćemo doprinijeti boljoj 

prometnoj povezanosti Ludbrega i naselja koja njemu gravitiraju. Niz je i investicija ŽUC-a,

a nedavno je pokrenuta i inicijativa za preusmjeravanje teretnog kamionskog prometa iz 

naselja na novu prometnicu, tzv. dravsku obilaznicu. Dakle, realizirano je puno investicija, 

a pokreće se i niz novih zahvaljujući dobroj suradnji Županije, Grada, ustanova, tvrtki, 

udruga i građana. Upravo zbog toga možemo reći da su rezultati sjajni – istaknuo je župan

Anđelko Stričak.

Čestitke su uputili i izaslanik predsjednika RH Julije Domac, međimurski župan Matija 

Posavec i drugi gosti.

- Ludbreg nije samo grad s bogatim nasljeđem, već i grad koji se razvija, raste i 

svakodnevno mijenja nabolje – napomenuo je Darko Jagić, predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Ludbrega.

Gradonačelnik Ludbrega Dubravko Bilić je istaknuo kako u njegovom gradu ima puno 

razloga za zadovoljstvo, budući da je napravljeno nekoliko važnih iskoraka.

- Odlika Grada Ludbregu su pojekti, jedan smo od gradova koji je možda najviše sredstava

iz proračuna uložio u pripremu projekata. Posebno važno nam je obrazovanje. Grad 

Ludbreg je prošle godine otvorio LORI centar, a naš dječji vrtić koji se dograđuje kroz dvije

faze, ove je godine postao centar izvrsnosti, odnosno centar za obrazovanje odgajatelja za

rano prepoznavanje talenta, odnosno talentirane djece. Spremamo još jedan veliki projekt.

Želimo sa Županijom na novoj lokaciji predstaviti projekt nove srednje škole s učeničkim 

domom. Nadam se da ćemo vrlo brzo imati priliku predstaviti i ono na čemu radimo 

kontinuirano od prvoga dana, a to je zelena tranzicija, od sanacije odlagališta otpada koji 

je bio dugogodišnji problem Ludbrega. Krenuli smo tom tranzicijom prema održivim 

izvorima, obnovljivim izvorima energije i konkurentnom gospodarstvu. Danas imamo na 

području Ludbrega preko 25 instaliranih megasolara, uskoro bi trebali imati i projekt 

proizvodnje vodika, razvijamo i poseban revolving energetski fond koji će se puniti iz svih 



ušteda koje je Grad Ludbreg i njegovo gospodarstvo ostvarilo i tako pomoći građanima i 

oni krenu u zelenu tranziciju kroz dizalice topline i male sunčane elektrane. Grad Ludbreg 

odlučio ići drugačijim putem, putem propitivanja, traženja novih prilika. Sa susjednim 

općinama, nas 20 tisuća, predstavlja veliku snagu, koja je zapravo u nama i odlučili smo tu

snagu, veličinu projicirati na sve što radimo i to je ono što Ludbreg danas jest, mali, ali 

veliki grad s velikim projektima, velikim željama, velikim ambicijama koje se polako 

realiziraju – zaključio je gradonačelnik.
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